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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Mats Persson (L)

2023/24:1068 Folkhögskolornas utveckling 

Runt om i vårt land påbörjar barn, unga och vuxna nya delar av sin 
utbildningsresa. En av alla viktiga aktörer är landets folkhögskolor. 
Folkhögskolorna gör varje dag och varje år otroligt viktiga insatser både 
för individerna som genomgår utbildning och för samhället i stort. 
Man utbildar människor till bristyrken, och andra får möjligheten att göra sig 
redo för vidare studier – allt tack vare folkhögskolornas viktiga insats.

Tyvärr har den här regeringens prioriteringar slagit hårt mot landets alla 
folkhögskolor. Nedprioriteringen av denna viktiga utbildningsform sätter sina 
spår i hur många som har möjlighet att studera. I tider av högre arbetslöshet och 
vikande konjunktur borde regeringen se till att utöka möjligheten till vidare 
studier på alla nivåer oavsett om det är komvux, yrkesvux, yrkeshögskolor, 
högskolor, universitetet eller folkhögskolor. Det är därför konstigt att 
regeringen i detta läge faktiskt väljer att nedprioritera utbildning.

Därför vill jag ställa följande fråga till utbildningsminister Mats Persson:

 

Vad avser ministern att göra för att folkhögskolorna runt om i vårt land ska 
kunna fortsätta att utveckla sitt viktiga arbete?

………………………………………

Niklas Sigvardsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-08-22
Besvaras senast
2024-09-05
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


